



**Supply and Services
Canada**

The Honourable Jean-Jacques Blais
Minister

**Approvisionnements et Services
Canada**

L'honorable Jean-Jacques Blais
ministre

Weekly Checklist of Canadian Government Publications

April 11, 1980

No. 15

Return in stamped
envelope to:

Canadian Government Publishing Centre
Supply and Services Canada
Hull, Québec, Canada
K1A 0S9

Liste hebdomadaire des publications du Gouvernement du Canada

11 avril 1980

N° 15

Retourner dans une
enveloppe affranchie au.

Centre d'édition du gouvernement du Canada
Approvisionnements
et Services Canada
Hull (Québec), Canada
K1A 0S9

ISSN 0706-4659

KEY TO DISTRIBUTION SYMBOLS

- One free copy to authorized persons and institutions when requested within the time specified and according to the terms prescribed by T.B. 748136 (Policy and guidelines on Canadian Government publishing). Selective depositories should mark the items required on this List and return the marked List to the Canadian Government Publishing Centre.
- Permanent mailing lists are maintained for the free distribution of serials concerned to authorized persons and institutions according to the terms prescribed by T.B. 748136.
- * Sold by the Canadian Government Publishing Centre, Supply and Services Canada, Hull, Québec, Canada K1A 0S9
- † Distributed to non-depositories by author department. Selective depositories need not order these items from the author departments except in cases where the 40-day claim period has lapsed.

MAILING LISTS

The two black dots (••) indicate that the serials concerned are sent as issued to those who have requested them through our Consolidated List of Periodicals. You do not have to order each issue as it appears in the Weekly Checklist if your name is on our mailing lists.

However, if you need a sample issue, mark the requested item with the word "sample". If you wish to have your name added to one of our mailing lists, please make a separate request by letter and quote your depository library number. Thank you for your co-operation in this matter.

The publication requested on the Weekly Checklist has not been shipped for the reason shown by the defined code symbol.

- B See instructions concerning mailing lists — please apply separately by letter.
- D The allowed period for free distribution has expired — available from us by purchase only at price shown.
- E Permanently out of print.
- F None left in our stock — apply directly to author department in Ottawa.
- H Out of stock — will send when available.
- O Listed in error. Not available for distribution.
- R Publication shipped under separate cover.

EXPLICATION DES SYMBOLES DE DISTRIBUTION

- Un exemplaire gratuit seulement sera envoyé aux personnes et organismes accrédités qui en font la demande dans les délais voulus, suivant les conditions fixées par le C.T. 748136 (Politique et lignes directrices du gouvernement du Canada en matière d'édition). Les dépositaires sélectifs devraient cocher sur la Liste les items dont ils ont besoin et la renvoyer au Centre d'édition du gouvernement du Canada.
- Il existe une liste permanente des publications en série distribuées gratuitement aux personnes et organismes accrédités, suivant les conditions fixées par le C.T. 748136.
- * En vente au Centre d'édition du gouvernement du Canada, Approvisionnements et Services Canada, Hull (Québec), Canada K1A 0S9
- † Distribué aux non-dépositaires par le ministère-auteur. Les dépositaires sélectifs n'ont pas besoin d'écrire aux ministères-auteurs pour obtenir ces items sauf dans le cas où la période de quarante jours est terminée.

LISTES DE DISTRIBUTION

Les deux points noirs (••) signifient que les publications en série désirées sont expédiées régulièrement aux personnes qui en ont fait la demande par notre Liste générale des périodiques. Il est donc inutile de faire une demande séparée pour chaque publication reprise sur la Liste hebdomadaire si votre nom paraît sur nos listes de distribution.

Cependant si vous désirez avoir un numéro spécimen, veuillez l'indiquer par le mot «spécimen». Si vous désirez recevoir une publication en série régulièrement et faire ajouter votre nom à nos listes de distribution, veuillez faire votre demande par écrit et citer votre numéro de bibliothèque de dépôt. Merci de votre collaboration.

La publication demandée sur la Liste hebdomadaire n'a pas été expédiée pour la raison indiquée par le symbole ci-après.

- B Voir instructions concernant les listes de distribution. Veuillez faire une demande écrite sous pli séparé.
- D La période de demande pour la publication est close. Le Centre d'édition peut vous la procurer au prix indiqué.
- E Définitivement épuisé.
- F Adressez-vous directement au ministère auteur, à Ottawa.
- H Épuisé — vous sera envoyé dès que disponible.
- O Inscrit sur la liste par erreur. Aucune distribution.
- R Publication expédiée sous pli séparé.

WEEKLY CHECKLIST OF CANADIAN GOVERNMENT PUBLICATIONS

LISTE HEBDOMADAIRE DES PUBLICATIONS DU GOUVERNEMENT DU CANADA

No. 15
April 8, to
April 11, 1980

For use by persons and libraries
authorized to receive Canadian
Government publications
without charge.
Please check desired publications
and return within forty days.

Please read "Key to Distribution Symbols".

Veuillez lire l'«Explication des symboles de distribution».

N° 15
8 avril au
11 avril 1980

A l'intention des personnes et
des bibliothèques habilitées à recevoir
gratuitement les publications
du Gouvernement du Canada.
Dans les quarante jours, retourner
la Liste hebdomadaire cochée
des publications que vous désirez.

NOTE TO SELECTIVE DEPOSITORYES

It appears that some selective depositories have misunderstood the symbol † as used on the Weekly Checklist. Please note that selective depositories may tick all items marked with one black dot (●), whether or not they are also marked with † or *, and return their lists. (This instruction does not apply to the Special List.)

AVIS AUX DÉPOSITAIRES SÉLECTIFS

Il paraît que quelques-uns des dépositaires sélectifs n'ont pas bien compris le symbole † utilisé dans la Liste hebdomadaire. Veuillez prendre note que les dépositaires sélectifs peuvent cocher les items marqués d'un point noir (●) dans la liste hebdomadaire, même s'ils sont aussi marqués d'un † ou d'un *, et retourner leur Liste. (Ces instructions ne s'appliquent pas à la Liste spéciale.)

DEPARTMENTAL PUBLICATIONS PUBLICATIONS DES MINISTÈRES

AGRICULTURE CANADA

La lutte contre les rats et les souris. Ottawa, 1969, révisé 1980. 14p. Figs., tableau. 23cm. Broché. (Publication 1370.)
Gratuit.
ISBN 0-662-90572-5 ● * N° de cat. A43-1370/1980F

Guide canadien d'utilisation des fumiers. Ottawa, 1973, révisé 1980. 32p. Figs., tableaux. 28cm. Broché. (Publication 1534.)
Gratuit.
ISBN 0-662-90490-7 ● † N° de cat. A53-1534/1980F

EMPLOYMENT AND IMMIGRATION EMPLOI ET IMMIGRATION

Generic skills. Prepared by Advanced Development Division, Occupational and Career Analysis and Development Branch. Ottawa. 28cm. Paper cover.
Based on data on the use of 588 tool skills obtained from 1600 workers and supervisors.

Trade families. 1980. 7p.
Free.
ISBN 0-662-10843-4 ● † Cat. No. MP43-67/2-1980E
Secondary school vocational model for craft trades. 1980. 9p.
Free.
ISBN 0-662-10844-2 ● † Cat. No. MP43-67/3-1980E

Potential transferability in the craft trades. 1980. Colour chart.

Folder.
Free.
ISBN 0-662-10845-0 ● † Cat. No. MP43-67/4-1980E

Habilités génériques. Étude effectuée par la Division du développement avancé, Direction de l'analyse et du développement — Professions et carrières. Ottawa. 28cm. Broché.

Étude basée sur les données de 1600 travailleurs et surveillants qui ont relevé 588 outils utilisés dans 131 métiers.

Familles d'emplois. 1980. 7p.

Gratuit.
ISBN 0-662-90593-8 ● † N° de cat. MP43-67/2-1980F

Modèle de programme d'enseignement professionnel dans les écoles secondaires pour les métiers manuels. 1980. 9p.

Gratuit.
ISBN 0-662-90594-6 ● † N° de cat. MP43-67/3-1980F

Possibilités d'adaptabilité dans les métiers manuels. 1980.

Graphique. Dépliant.
Gratuit.
ISBN 0-662-90595-4 ● † N° de cat. MP43-67/4-1980F

ENERGY, MINES AND RESOURCES

ÉNERGIE, MINES ET RESSOURCES

Mineral Policy Sector

Secteur de la politique minérale

Production des principaux minéraux du Canada. Mensuel. Ottawa. 28cm. Feuilles mobiles. Bilingue.

Janvier 1980. 8p. Tableaux.

Gratuit. ● * N° de cat. M35-1/80-1

Production of Canada's leading minerals. Monthly. Ottawa. 28cm. Loose-leaf. Bilingual.

January, 1980. 8p. Tables.

Free. ● * Cat. No. M35-1/80-1

Geological Survey of Canada

Commission géologique du Canada

Bulletins. Ottawa. 28cm. (Résumés en français.)

309.—**Volcanic rocks of the Paleohelikian Dubawnt Group in the Baker Lake-Angikuni Lake Area, District of Keewatin, N.W.T.,** by D. H. Blake. 1980. 39p. Figs., Maps, tables. Paper cover.

\$5 per copy (Canada).
\$6 per copy (other countries).
ISBN 0-660-10525-X ● * Cat. No. M42-309E

Papers. Ottawa. 28cm.

78-9.—**Biotratigraphy and depositional environment of the Escalante and Hesquia formations (early Tertiary) of the Nootka Sound Area, Vancouver Island, British Columbia,** by B. E. B. Cameron. 1980. 28p. Bibliography, figs., maps, tables. Paper cover. (Résumé en français.)

\$3.50 per copy (Canada).
\$4.20 per copy (other countries).
ISBN 0-660-10526-8 ● * Cat. No. M44-78/9E

ENVIRONMENT CANADA — ENVIRONNEMENT CANADA

Atmospheric Environment Service

Service de l'environnement atmosphérique

Canadian weather review. Monthly. Downsview, Ontario. 28cm. Bilingual.

Vol. 18, No. 2, February, 1980. 7p. Maps, tables.
45¢ per copy. \$4.50 per year (Canada).

\$55 per copy. \$5.40 per year (other countries).
● * Cat. No. En58-3/18-2

Revue du temps au Canada. Downsview, Ontario. 28cm. Bilingue.

Vol. 18, n° 2, février 1980. 7p. Cartes, tableaux.

45¢ l'exemplaire. \$4.50 par année (Canada).

55¢ l'exemplaire. \$5.40 par année (autres pays).

• • *

N° de cat. En58-3/18-2

Climatic perspectives: a weekly review of Canadian climate. Downsview, Ontario. Tables, maps. 28cm. Processed.

The data shown in this publication are based on unverified reports from approximately 225 Canadian and 115 northern United States synoptic stations.

Vol. 2, No. 11, March 21, 1980.

Free. • • †

Cat. No. En58-13/2-11E

Perspectives climatiques: une revue hebdomadaire du climat au Canada. Downsview, Ontario. Cartes, tableaux. 28cm. Polyco-pié.

Les données publiées dans ce bulletin sont extraites des observations non contrôlées qui nous parviennent d'environ 225 stations synoptiques canadiennes et 115 stations synoptiques situées dans la partie nord des États-Unis.

Vol. 2, n° 11, le 21 mars 1980.

Gratuit. • • †

N° de cat. En58-13/2-11F

Lands Directorate — Direction générale des terres

Direction générale des terres, publications. Ottawa, 1980. Texte français, 17p. 28cm. Broché. Bilingue.

Gratuit.

ISBN 0-662-50680-4

• †

N° de cat. En72-3/1980

Lands Directorate publications. Ottawa, 1980. English text, 17p. 28cm. Paper cover. Bilingual.

Free.

ISBN 0-662-50680-4

• †

Cat. No. En72-3/1980

Land use in Canada series. Ottawa. 28cm. Paper bound.

Series incorporates the earlier series, Land use programs in Canada.

16.—**Prince Edward Island Land Development Corporation: activities and impact 1970-1977.** Prepared by Maritime Resource Management Service, Council of Maritime Premiers. 1980. 137, 12p. Graphs, illus., maps (2 folded), tables. 28cm.

Free.

ISBN 0-662-10804-3

• †

Cat. No. En73-1/16E

Série de l'utilisation des terres au Canada. Ottawa. 28cm. Cartonnée.

Cette série renferme la série précédente intitulée Programmes de planification de l'utilisation des sols au Canada.

16.—**Société d'aménagement des terres de l'île du Prince Édouard: rôle et activités de 1970 à 1977.** Préparé par le Service d'aménagement des ressources des Maritimes, Conseil des premiers ministres des Maritimes. 1980. 200p. Cartes (2 pliées), graphiques, ill., tableaux. 28cm.

Gratuit.

ISBN 0-662-90554-7

• †

N° de cat. En73-1/16F

Dossiers cartographiques. Ottawa.

5.—**Urbanisation des terres rurales,** par D. M. Gierman et J. Lenning. 1980. 71p. Cartes pliées, graphiques, tableaux. 41p. Broché. Bilingue.

Sommaire.—Introduction.—L'urbanisation des terres rurales — deux cas types.—L'urbanisation des terres rurales à l'échelle du Canada.—L'évolution démographique et l'urbanisation des terres rurales.—Les conclusions.—Tableaux de l'urbanisation des terres rurales.

N.B.: Mauvais numéro de catalogue (EM73-2/5) imprimé dans la publication.

\$9 l'exemplaire (Canada).

\$10.80 l'exemplaire (autres pays).

ISBN 0-660-50447-2

• *

N° de cat. En73-2/5

Map folios. Ottawa.

5.—**Rural to urban land conversion,** by D. M. Gierman and J. Lenning. 1980. 71p. Graphs, folded maps, tables. 41cm. Paper cover. Bilingual.

Contents.—Introduction.—Rural to urban land conversion — two case studies.—Rural to urban land conversion — national coverage.—Population change and rural to urban land conversion.—Conclusions.—Rural to urban land conversion tables.

N.B.: Incorrect catalogue number (EM73-2/5) printed in the publication.

\$9 per copy (Canada).

\$10.80 per copy (other countries).

ISBN 0-660-50447-2

• *

Cat. No. En73-2/5

N° de cat. En73-2/5

Parks Canada — Parcs Canada

Lieux historiques canadiens: cahiers d'archéologie et d'histoire. Ottawa. 22cm. Cartonné.

No 8.—**Les canaux du Canada,** par John P. Heisler. 1980. 187p. Cartes, ill., plans, tableaux.

\$5 l'exemplaire (Canada).

\$6 l'exemplaire (autres pays).

ISBN 0-660-90181-1

• *

N° de cat. R61-2/1-8

FISHERIES AND OCEANS CANADA PÊCHES ET OCÉANS CANADA

Ocean and Aquatic Sciences Sciences océaniques et aquatiques

Sailing directions: Newfoundland. 6th ed. Ottawa, 1980. 444p. Charts (2 folded), figs., tables. 26cm. Paper bound.

The Sixth Edition of the Sailing Directions for Newfoundland, 1980, has been prepared by S. Dee, and was compiled from Canadian Government and other information sources. All relevant information published in Canadian Notices to Mariners up to and including weekly edition No. 52 of 1979 has been embodied in this edition. This edition supersedes the Fifth Edition, 1977, which is cancelled.

\$9 per copy (Canada).

\$10.80 per copy (other countries).

ISBN 0-660-10461-X

• *

Cat. No. Fs72-7/1

N° de cat. Fs72-7/1

NATIONAL LIBRARY — BIBLIOTHÈQUE NATIONALE

Canadiana, 1979. Ottawa, 1980. 7 volumes. 28cm. Cartonné. Bilingue.

Sommaire.—Partie I: Monographies cataloguées et classifiées en détail.—Partie II: Microcopies de thèses.—Partie III: Publications en série cataloguées et classifiées en détail.—Partie IV: Brochures.—Partie V: Enregistrements sonores.—Partie VI: Films fixes, etc.—Partie VII: Publications du Gouvernement du Canada.—Partie VIII: Publications des gouvernements provinciaux du Canada.—Index A: Auteurs, titres, collections.—Index B: Vedettes-matière anglaises.—Index C: Vedettes-matière françaises.

\$50 la série (Canada).

\$60 la série (autres pays).

ISBN 0-660-50437-5

• *

N° de cat. SN2-2/197

Canadiana, 1979. Ottawa, 1980. 7 volumes. 28cm. Paper bound. Bilingue.

Contents.—Part I: Monographs (fully catalogued and classified).—Part II: Theses microform.—Part III: Serials (fully catalogued and classified).—Part IV: Pamphlet material.—Part V: Sound recordings.—Part VI: Films, filmstrips, etc.—Part VII: Publications of the Government of Canada.—Part VIII: Publications of the provincial governments of Canada.—Index A: Authors, titles, series.—Index B: Subject headings in English.—Index C: Subject headings in French.

\$50 per set (Canada).

\$60 per set (other countries).

ISBN 0-660-50437-5

• *

Cat. No. SN2-2/197

N° de cat. SN2-2/197

Books in native languages in the collection of the Rare Book and Manuscripts Division of the National Library of Canada compiled by Joyce M. Banks. Ottawa, 1980. 93p. 28cm. Paper cover. Bilingual.

44 Native languages or dialects are represented in this collection of 295 publications. Entries are arranged alphabetically by language, and chronologically within each language group. Up to four Canadian locations are given where known. The list has been indexed by translator, author and editor, by printer and publisher, and by Native language title.

Free.

ISBN 0-862-50733-9

• *

Cat. No. SN3-133/1

N° de cat. SN3-133/1

res en langues autochtones dans la collection de la Division des livres rares et des manuscrits de la Bibliothèque nationale du Canada, compilé par Joyce M. Banks. Ottawa, 1980. 93p. 28cm. Broché. Bilingue.

Dans cette collection de 295 ouvrages, quarante-quatre langues ou dialectes autochtones, sont représentés. Les vedettes sont classées par ordre alphabétique par langue, et chronologiquement à l'intérieur de chaque groupe de langues. Jusqu'à quatre localisations dans des bibliothèques canadiennes sont indiquées pour les ouvrages répertoriés. Le répertoire comprend trois index: noms de traducteurs, auteurs et rédacteurs; éditeurs et imprimeurs; titres dans la langue autochtone.

Gratuit.

ISBN 0-662-50733-9 • • Nº de cat. SN3-133 / 1980

PRIVY COUNCIL — CONSEIL PRIVÉ

La Commission d'enquête sur certaines activités de la Gendarmerie royale du Canada. Président: M. le juge D. C. McDonald. Ottawa, 1980. 25cm.

Les aspects juridiques de la sécurité nationale, par Martin L. Friedland. 235p. Cartonné.

Sommaire.—Introduction.—Infractions criminelles et sécurité nationale.—L'information gouvernementale.—Les pouvoirs de la police et la sécurité nationale.—Le rôle du pouvoir judiciaire.—Conclusion.—Annexe: Lois pertinentes.

\$8 l'exemplaire (Canada).

\$9.60 l'exemplaire (autres pays).

ISBN 0-660-90387-3 • • Nº de cat. CP32-38 / 1980-2F

Commission of Inquiry Concerning Certain Activities of the Royal Canadian Mounted Police. Chairman: Mr. Justice D. C. McDonald. Ottawa, 1980. 25cm.

National security: the legal dimensions, by M. L. Friedland. 219p. Paper bound.

Contents.—Introduction.—Criminal offences and national security.—Government information.—Police powers and national security.—The role of the judiciary.—Conclusion.—Appendix: Some relevant statutes.

\$8 per copy (Canada).

\$9.60 per copy (other countries).

ISBN 0-660-10500-4 • • Cat. No. CP32-38 / 1980-2E

STATISTICS CANADA — STATISTIQUE CANADA

Annuals — Annuels

Cordage and twine industry, 1978. Ottawa, 1980. 11p. Tables. 28cm. Paper cover. Bilingue.

\$4.50 per copy (Canada).

\$5.40 per copy (other countries). • • * Cat. No. CS34-203 / 1978

Corderie et ficellerie (fabrication), 1978. Ottawa, 1980. 11p. Tableaux. 28cm. Broché. Bilingue.

\$4.50 l'exemplaire (Canada).

\$5.40 l'exemplaire (autres pays). • • * Nº de cat. CS34-203 / 1978

Filature et tissage de la laine, 1978. Ottawa, 1980. 11p. Tableaux. 28cm. Broché. Bilingue.

\$4.50 l'exemplaire (Canada).

\$5.40 l'exemplaire (autres pays). • • * Nº de cat. CS34-209 / 1978

Wool yarn and cloth mills, 1978. Ottawa, 1980. 11p. Tables. 28cm. Paper cover. Bilingue.

\$4.50 per copy (Canada).

\$5.40 per copy (other countries). • • * Cat. No. CS34-209 / 1978

Fabriques de placages et de contre-plaqués, 1978. Ottawa, 1980. 10p. Tableaux. 28cm. Broché. Bilingue.

\$4.50 l'exemplaire (Canada).

\$5.40 l'exemplaire (autres pays). • • * Nº de cat. CS35-206 / 1978

Veneer and plywood mills, 1978. Ottawa, 1980. 10p. Tables. 28cm. Paper cover. Bilingue.

\$4.50 per copy (Canada).

\$5.40 per copy (other countries). • • * Cat. No. CS35-206 / 1978

Pulp and paper mills, 1978. Ottawa, 1980. 19p. Tables. 28cm. Paper cover. Bilingue.

\$4.50 per copy (Canada).

\$5.40 per copy (other countries). • • * Cat. No. CS36-204 / 1978

Usines de pâtes et papiers, 1978. Ottawa, 1980. 19p. Tableaux. 28cm. Broché. Bilingue.

\$4.50 l'exemplaire (Canada).

\$5.40 l'exemplaire (autres pays). • • * Nº de cat. CS36-204 / 1978

Fabricants de véhicules divers, 1978. Ottawa, 1980. 8p. Tableaux. 28cm. Broché. Bilingue.

\$4.50 l'exemplaire (Canada).

\$5.40 l'exemplaire (autres pays). • • * Nº de cat. CS42-212 / 1978

Miscellaneous vehicle manufacturers, 1978. Ottawa, 1980. 8p. Tables. 28cm. Paper cover. Bilingual.

\$4.50 per copy (Canada).

\$5.40 per copy (other countries). • • * Cat. No. CS42-212 / 1978

Salaries and qualifications of teachers in public elementary and secondary schools, 1978-79. Ottawa, 1980. 62p. Graphs, tables. 28cm. Paper cover. Bilingual.

\$6 per copy (Canada).

\$7.20 per copy (other countries). • • * Cat. No. CS81-202 / 1979

Traitements et qualifications des enseignants des écoles publiques primaires et secondaires, 1978-79. Ottawa, 1980. 62p. Graphiques, tableaux. 28cm. Broché. Bilingue.

\$6 l'exemplaire (Canada).

\$7.20 l'exemplaire (autres pays). • • * Nº de cat. CS81-202 / 1979

Langue de la minorité et langue seconde dans l'enseignement, niveaux élémentaire et secondaire, 1978-79. Ottawa, 1980. 56p. Graphiques, tableaux. 28cm. Broché. Bilingue.

\$6 l'exemplaire (Canada).

\$7.20 l'exemplaire (autres pays). • • * Nº de cat. CS81-257 / 1979

Minority and second language education, elementary and secondary levels, 1978-79. Ottawa, 1980. 56p. Graphs, tables. 28cm. Paper cover. Bilingual.

\$6 per copy (Canada).

\$7.20 per copy (other countries). • • * Cat. No. CS81-257 / 1979

Periodic releases — Bulletins

Quotidien de Statistique Canada. Ottawa. 28cm. Polycopié.

8-11 avril 1980.

\$120 par année (Canada).

\$144 par année (autres pays). • • * Nº de cat. CS11-001F

Statistics Canada daily. Ottawa. 28cm. Processed.

April 8-11, 1980.

\$120 per year (Canada).

\$144 per year (other countries). • • * Cat. No. CS11-001E

Infomat. Bulletin hebdomadaire. Ottawa. 28cm. Polycopié.

11 avril 1980. 4p.

\$60 par année (Canada).

\$72 par année (autres pays). • • * Nº de cat. CS11-002F

Infomat. Weekly bulletin. Ottawa. 28cm. Processed.

April 11, 1980. 4p.

\$60 per year (Canada).

\$72 per year (other countries). • • * Cat. No. CS11-002

Canadian statistical review, weekly supplement. Ottawa. 28cm. Loose-leaf. Bilingue.

April 4, 1980. 6p.

Free to the subscribers to the monthly review.

• • †

Cat. No. CS11-004

Revue statistique du Canada, supplément hebdomadaire. Ottawa. 28cm. Feuilles mobiles. Bilingue.

Le 4 avril 1980. 6p.

Gratuit aux abonnés à la revue mensuelle.

• • †

Nº de cat. CS11-004

or those institutions and individuals who do not enjoy Full or Selective Depository Status, the

**WEEKLY CHECKLIST
OF CANADIAN GOVERNMENT PUBLICATIONS**

is available on an

ANNUAL SUBSCRIPTION BASIS

(\$52.00 Canada)
(\$62.40 other countries)

This service is available by mail from:

Canadian Government Publishing Centre
Supply and Services Canada
Hull, Québec, Canada
K1A 0S9

For those institutions and individuals who do not enjoy Full or Selective Depository Status, the **WEEKLY CHECKLIST OF CANADIAN GOVERNMENT PUBLICATIONS** is available for information purposes only. Priced publications must be purchased from the Canadian Government Publishing Centre and may not be obtained free of charge.

Pour les collectivités et les personnes qui n'ont pas le statut de dépôt universel ou sélectif, la

**LISTE HEBDOMADAIRE
DES PUBLICATIONS DU GOUVERNEMENT DU CANADA**

est disponible sous forme de

SERVICE D'ABONNEMENT ANNUEL

(\$52.00 Canada)
(\$62.40 hors Canada)

Les abonnements à ce service sont adressés au:

Centre d'édition du gouvernement du Canada
Approvisionnements et Services Canada
Hull, Québec, Canada
K1A 0S9

Pour les collectivités et les personnes qui n'ont pas le statut de dépôt universel ou sélectif, la **LISTE HEBDOMADAIRE DES PUBLICATIONS DU GOUVERNEMENT DU CANADA** est disponible à titre de renseignement seulement. Les publications dont le prix est fixé, sont en vente au Centre d'édition du gouvernement du Canada et ne sont pas distribuées gratuitement.

CANADIAN GOVERNMENT PUBLISHING CENTRE

KEY TELEPHONE NUMBERS

| | | | |
|--|----------|---|----------|
| Depository Services | 992-5616 | Service de dépôt | 992-5616 |
| Telephone purchase orders | 994-3475 | Commandes téléphoniques pour achat de publications | 994-3475 |
| Order adjustments | 994-1308 | Rectification des commandes | 994-1308 |
| Information on government publications | 593-5132 | Renseignements sur les publications du gouvernement | 593-5132 |

CENTRE D'ÉDITION DU GOUVERNEMENT DU CANADA

NUMÉROS DE TÉLÉPHONE IMPORTANTS



If undelivered, return COVER ONLY to:
Canadian Government Publishing Centre,
Supply and Services Canada,
45 Sacré-Coeur Boulevard,
Hull, Québec, Canada, K1A 0S9

En cas de non-livraison,
retourner cette COUVERTURE SEULEMENT à:
Centre d'édition du gouvernement du Canada,
Approvisionnements et Services Canada,
45, boulevard Sacré-Coeur,
Hull, Québec, Canada, K1A 0S9